
 

 

PROTOKÓŁ NR LXVII/2024 

z sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 29 lutego 2024 r. 

 

W sesji wzięli udział: 

• 13 Radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

• Wójt Gminy Dębnica Kaszubska – Iwona Warkocka 

• Zastępca Wójta Gminy – Karol Żukowski 

• Sekretarz Gminy – Agnieszka Żukowska 

• Skarbnik Gminy – Renata Protasewicz 

• Radca prawny – Robert Krupa 

• Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Dębnicy Kaszubskiej – Izabela Krawczyk 

• Dyrektor Zespołu Szkół w Gogolewie – Justyna Krajewska 

• Dyrektor Zespołu Szkół w Motarzynie – Marzena Śmigielska 

• Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Dębnicy Kaszubskiej – Anna Pietrzak 

• Prezes Zarządu Zakładu Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Dębnicy Kaszubskiej – Anna 

Kurzawa-Gerczak 

• Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Dębnicy Kaszubskiej – Piotr Reszka 

• Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy w Motarzynie – Mirosław Turczyński 

Radni nieobecni: Olech Marcin, Paczesny Piotr 

Radni spóźnieni: Tutak Bartłomiej 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Zatwierdzenie protokołu z LXVI sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla obszaru położonego przy ulicach Akacjowej i Jarzębinowej oraz ulicy Cisowej w Dębnicy 
Kaszubskiej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości z zasobu Gminy Dębnica 
Kaszubska, stanowiących własność Gminy Dębnica Kaszubska. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 
zasobu Gminy Dębnica Kaszubska. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania 
oraz rodzajów i wysokości nagród za osiągnięte wyniki sportowe dla osób fizycznych oraz dla 
trenerów prowadzących szkolenie zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe 



 

 

w międzynarodowym współzawodnictwie sportowym lub w krajowym współzawodnictwie 
sportowym. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu dla strażaków ratowników oraz 
kandydatów na strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy Dębnica 
Kaszubska. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr L/375/2022 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
z dnia 27 października 2022 r. w sprawie dofinansowania zadań realizowanych przez Słupski 
Związek Powiatowo - Gminny na rzecz Gminy Dębnica Kaszubska. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LIII/396/2022 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 
w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 
tych odpadów. 

12. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę nr LXVI/545/2024 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 
25 stycznia 2024 r. w sprawie zmiany uchwały nr LXIV/531/2023 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
z dnia 30 listopada 2023 r. 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr LXVI/551/2024 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 
budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej 
ewidencji zabytków oraz znajdujących się na terenie Gminy Dębnica Kaszubska w ramach 
Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie dofinansowania zadania realizowanego przez Słupski Związek 
Powiatowo - Gminny na rzecz Gminy Dębnica Kaszubska. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok. 

17. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

18. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 

a) Komisji Infrastruktury i Budżetu, 

b) Komisji Rewizyjnej, 

c) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

d) Komisji Spraw Społecznych. 

19. Wolne wnioski i informacje. 

20. Zamknięcie obrad. 

 

 



 

 

Przebieg sesji: 

Ad. 1-2 

Sesja Rady Gminy Dębnica Kaszubska została otwarta przez Przewodniczącego Rady Gminy 

Dębnica Kaszubska Ireneusza Ziółkowskiego, rozpoczęła się o godzinie 11:02 w sali konferencyjnej 

im. Jadwigi Karaś w Urzędzie Gminy Dębnica Kaszubska. Na podstawie listy obecności stwierdzono 

nieobecność trzech radnych oraz stwierdzono prawomocność obrad. 

Ad. 3 

Do porządku obrad nie wniesiono żadnych zmian, wobec czego na sesji obowiązywał porządek 
obrad przesłany z zawiadomieniem o sesji. 

O godz. 11:03 na sesję dołączył radny Krzysztof Badowski. 

Ad. 4 

Zatwierdzono protokół z LXVI sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska VIII kadencji. 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla obszaru położonego przy ulicach Akacjowej i Jarzębinowej oraz ulicy Cisowej w Dębnicy 
Kaszubskiej, stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy. Wynik opiniowania: Komisja Spraw 
Społecznych 1 „za”, 1 „wstrzymuję się”, Komisja Rewizyjna 1 „za”, 1 „wstrzymuję się”, Komisja 
Infrastruktury i Budżetu 5 „za”, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 4 „za”. Następnie zapytał, czy są 
jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem pytań, wniosków o zmianę 
treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w 
uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LXVII/552/2024 i stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

O godz. 11:12 na sesję dołączył radny Bartłomiej Tutak. 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości z zasobu Gminy Dębnica 
Kaszubska, stanowiących własność Gminy Dębnica Kaszubska, stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 



 

 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy. Wynik opiniowania: Komisja Spraw 
Społecznych 3 „za”, Komisja Rewizyjna 1 „za”, 2 „wstrzymuję się”, Komisja Infrastruktury i Budżetu 
5 „za”, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 4 „za”. Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź 
pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem pytań, wniosków o zmianę treści projektu 
uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 
Wynik głosowania: ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3 

ZA (10): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Krycki Adam, 
Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3):  Kołacki Mateusz, Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LXVII/553/2024 i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 
zasobu Gminy Dębnica Kaszubska, stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy. Wynik opiniowania: Komisja Spraw 
Społecznych 3 „za”, Komisja Rewizyjna 3 „wstrzymuję się”, Komisja Infrastruktury i Budżetu 5 „za”, 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 3 „za”, 1 „wstrzymuję się”. Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski 
bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem pytań, wniosków o zmianę treści projektu 
uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 
Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LXVII/554/2024 i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania 
oraz rodzajów i wysokości nagród za osiągnięte wyniki sportowe dla osób fizycznych oraz dla 
trenerów prowadzących szkolenie zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe 
w międzynarodowym współzawodnictwie sportowym lub w krajowym współzawodnictwie 
sportowym, stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 



 

 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy. Wynik opiniowania: Komisja Spraw 
Społecznych 3 „za”, Komisja Rewizyjna 1 „za”, 1 „wstrzymuję się”, Komisja Infrastruktury i Budżetu 
5 „za”, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 4 „za”. Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź 
pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem pytań, wniosków o zmianę treści projektu 
uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LXVII/555/2023 i stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu dla strażaków ratowników oraz 
kandydatów na strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy Dębnica 
Kaszubska, stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy. Wynik opiniowania: Komisja Spraw 
Społecznych 2 „za”, 1 „wstrzymuję się”, Komisja Rewizyjna 1 „za”, 1 „wstrzymuję się”, Komisja 
Infrastruktury i Budżetu 4 „za”, 1 „wstrzymuję się”, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 3 „za”, 
1 „wstrzymuję się”. Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. 
W związku z brakiem pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady 
Gminy zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (12): Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak Bartłomiej, 
Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (1): Badowski Krzysztof 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LXVII/556/2024 i stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 



 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr L/375/2022 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
z dnia 27 października 2022 r. w sprawie dofinansowania zadań realizowanych przez Słupski Związek 
Powiatowo - Gminny na rzecz Gminy Dębnica Kaszubska, stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy. Wynik opiniowania: Komisja Spraw 
Społecznych 3 „za”, Komisja Rewizyjna 1 „za”, 2 „wstrzymuję się”, Komisja Infrastruktury i Budżetu 
5 „za”, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 4 „za”. Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź 
pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem pytań, wniosków o zmianę treści projektu 
uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LXVII/557/2024 i stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LIII/396/2022 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, 
stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy. Wynik opiniowania: Komisja Spraw 
Społecznych 3 „za”, Komisja Rewizyjna 3 „za”, Komisja Infrastruktury i Budżetu 5 „za”, Komisja Skarg, 
Wniosków i Petycji 4 „za”. Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. 
W związku z brakiem pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady 
Gminy zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 



 

 

Uchwała otrzymała nr LXVII/558/2024 i stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Ad. 12 

Projekt uchwały uchylającej uchwałę nr LXVI/545/2024 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 
25 stycznia 2024 r. w sprawie zmiany uchwały nr LXIV/531/2023 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
z dnia 30 listopada 2023 r., stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy. Wynik opiniowania: Komisja Spraw 
Społecznych 3 „za”, Komisja Rewizyjna 3 „za”, Komisja Infrastruktury i Budżetu 4 „za”, 1 „wstrzymuję 
się”, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 4 „za”. Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania 
do projektu uchwały. W związku z brakiem pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

 
W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LXVII/559/2024 i stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Ad. 13 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr LXVI/551/2024 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 
przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków 
oraz znajdujących się na terenie Gminy Dębnica Kaszubska w ramach Rządowego Programu 
Odbudowy Zabytków, stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy. Wynik opiniowania: Komisja Spraw 
Społecznych 3 „za”, Komisja Rewizyjna 1 „za”, 2 „wstrzymujące się”, Komisja Infrastruktury i Budżetu 
5 „za”, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 4 „za”. Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź 
pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem pytań, wniosków o zmianę treści projektu 
uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0)  



 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LXVII/560/2024 i stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie dofinansowania zadania realizowanego przez Słupski Związek 
Powiatowo - Gminny na rzecz Gminy Dębnica Kaszubska, stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy. Wynik opiniowania: Komisja Spraw 
Społecznych 3 „za”, Komisja Rewizyjna 3 „za”, Komisja Infrastruktury i Budżetu 5 „za”, Komisja Skarg, 
Wniosków i Petycji 4 „za”. Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. 
W związku z brakiem pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady 
Gminy zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LXVII/561/2024 i stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu, stanowi 
załącznik nr 31 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy. Wynik opiniowania: Komisja Spraw 
Społecznych 3 „za”, Komisja Rewizyjna 3 „za”, Komisja Infrastruktury i Budżetu 5 „za”, Komisja Skarg, 
Wniosków i Petycji 4 „za”. Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. 
W związku z brakiem pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady 
Gminy zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 



 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LXVII/562/2024 i stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

Ad. 16 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok, stanowi załącznik nr 34 do 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy. Wynik opiniowania: Komisja Spraw 
Społecznych 3 „za”, Komisja Rewizyjna 1 „za”, 2 „wstrzymuję się”, Komisja Infrastruktury i Budżetu 
5 „za”, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 3 „za”. Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź 
pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem pytań, wniosków o zmianę treści projektu 
uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 
Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LXVII/563/2024 i stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

Ad. 17 

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska stanowi załącznik nr 37 do 
protokołu. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka przedstawiając sprawozdanie z działalności poinformowała, że OSP 
Motarzyno odebrało wóz bojowy zakupiony w ramach dofinansowania zadań z Polskiego Ładu. 
Zakup jest efektem współpracy gminy Dębnica Kaszubska oraz Powiatu Słupskiego w ramach Związku 
Powiatowo-Gminnego. Przedstawiła również informację o kryteriach jakie były brane pod uwagę 
przy sporządzaniu rankingu gmin w Polsce i pozycji zajmowanej przez gminę. Dodatkowo zostały 
przedstawione informacje o przedsięwzięciach i inwestycjach zrealizowanych od roku 2018, a także 
wysokości uzyskanego dofinasowania i środków gminy przekazanych na daną inwestycję. Informacje 
te stanowią załącznik nr 38 do protokołu. 

Podczas przedstawiania sprawozdania o godzinie 12:09 sesję opuściła radna Jadwiga Lejczak oraz 
radny Bartłomiej Tutak. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zapytał czy ktoś z zebranych ma jakieś pytania do 
sprawozdania z działalności Wójta Gminy. 

Radny Mateusz Kołacki zapytał, czy jest planowana budowa chodnika w miejscowości Budowo 
wzdłuż drogi wojewódzkiej 210. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że odbyło się spotkanie w Zarządzie Dróg 
Wojewódzkich w związku z planowaną inwestycją remontu drogi wojewódzkiej 210 w Motarzynie. 



 

 

Niestety z uwagi na to, że są to dwie różne drogi, nie planują budowy chodnika przy okazji tej 
inwestycji, a także w ogóle nie wyrazili zainteresowania budową chodnika. Rozmowy nadal będą 
prowadzone, zostaną podjęte wszelkie działania, aby móc wybudować chodnik przy tej drodze. 

Radny Marian Batóg podziękował za wkład i zaangażowanie wszystkich pracowników gminy. Wiele 
się zadziało przez te lata, co powinien każdy zauważyć. 

Ad. 14 

Ad. a) 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu radny Ireneusz Ziółkowski poinformował, że 
komisja spotkała się 22.02 podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy. 

Ad. b) 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Roman Cech poinformował, że komisja spotkała 
się 22.02 podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy. 

Ad. c) 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Roman Cech poinformował, że komisja 
spotkała się 22.02 podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy. 

Ad. d) 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych radny Mateusz Szerlowski poinformował, że 
komisja spotkała się 22.02 podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zapytał, czy są pytania do komisji. Wobec braku 
pytań przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 15 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski przeszedł do wolnych wniosków i informacji 
i zapytał czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś pytania, wnioski.  

Radny Witold Leśniewski poinformował, że był obecny na oficjalnym przekazaniu samochodu 
bojowego dla OSP Motarzyno i podczas tej imprezy zauważył, że przydałoby się utwardzić teren 
przed remizą. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że sołectwo sukcesywnie przeznacza środki na zakup 
kostki brukowej z funduszu sołeckiego. Teren ten zostanie utwardzony. 

Radny Mateusz Kołacki zgłosił potrzebę udrożnienia przepustu przy drodze tzw. brukowej 
w miejscowości Budowo. 

Zastępca Wójta Gminy Karol Żukowski poinformował, że przepust ten był już udrażniany, ale zostanie 
to sprawdzone. 

Radny Marian Batóg poinformował, że teren przy przystanku w miejscowości Gałęzów wymaga 
utwardzenia. Teren ten jest podmokły, tworzy się błoto, a dzieci w tym miejscu czekają na autobus. 
Zgłosił także konieczność załatania ubytków w drodze między Gałęzowem a Niepoględziem. 

Zastępca Wójta Gminy Karol Żukowski poinformował, że zarówno o utwardzenie terenu jak 
i o poprawę stanu nawierzchni drogi należy skierować się do Zarządu Dróg Powiatowych, gdyż to oni 
są zarządcą terenu. Kierownik Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku proponował niewielką 



 

 

przebudowę i podłączenie tego terenu do kanalizacji deszczowej. Na tę chwilę jest nieobecny, więc 
do tego tematu wróci się na wiosnę. Co do drogi między Gałęzowem i Niepoględziem należy 
w kolejnej kadencji podjąć próby przekonania Zarządu Dróg Powiatowych do przebudowy tej drogi. 
Doraźne łatanie nie przynosi pożądanych efektów. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski odniósł się do rankingu przygotowanego przez 
czasopismo „Wspólnota”. Według Niego ranking przygotowany jest pod bogate gminy, gminy 
miejskie. Nasza gmina bogata jest w naturę, rolnictwo, czyste powietrze i wodę.  

Zastępca Wójta Gminy Karol Żukowski poinformował, że zgodnie z rankingiem Property Index 
w 2021 roku 1,2 mln domostw w naszym kraju nie miało łazienki, a prawie 900 tys. nie miało toalety. 
Ranking jest sprzed kilku lat. Te gminy, na terenie których są takie braki zaczęły inwestować w sieć 
kanalizacji, mają ogromny skok inwestycji. W przypadku małej sieci lub kanalizacji i pozyskaniu 
środków na rozbudowę może okazać się, że mają wzrost 1000%. Nie jest tak łatwo porównać gminy, 
są na różnym stopniu rozwoju. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że 51% naszej gminy stanowią lasy, ponad 40% 
stanowią grunty rolne, a pozostała część to wszystko inne, czyli funkcja przemysłowa, mieszkalna itp. 
Nasza gmina nie będzie figurować w rankingach, gdyż jest temu przeciwna. Pokazywanie czegoś na 
zewnątrz nic nie przynosi. Czasami dzwonią różne firmy i wskazują naszą gminę do różnych 
statuetek, później okazuje się, że aby być ujętym w jakimś rankingu należy zapłacić 5 tys. zł. Pozycja 
w jakimś rankingu nic nie daje, nie ma z niej zysku czy nagrody pieniężnej. 

Radny Roman Cech poinformował, że był posądzany o zadłużenie gminy, gdyż głosował za 
współfinansowaniem remontu drogi wojewódzkiej. Nasza gmina często była przyrównywana do 
gminy Czarna Dąbrówka. Teraz po wykonaniu remontów jest zdania, że jest dużo bardziej estetycznie 
aniżeli tam. Tym bardziej, że będzie wykonana drogą na Krzynię, pojawi się jeszcze więcej turystów. 
Szkoda, że nie ma tam miejsca do zagospodarowania przez gminę. 

Zastępca Wójta Gminy Karol Żukowski poinformował, że na ostatnim konwencie wójtów 
i burmistrzów obecny był Pan poseł Biernacki, który wspiera powstanie drogi ekspresowej z Ustki 
przez Słupsk koło Dębnicy Kaszubskiej w kierunku Bytowa i Chojnic. Warto wspierać ten projekt. Na 
piśmie wystąpiono z prośbą o ujęcie budowy chodnika podczas remontu drogi wojewódzkiej 
w Motarzynie. Ze względu na zapisy ustawy prawo zamówień publicznych nie będzie to możliwe, bo 
przetarg był ogłoszony na określony teren. Temat ten był wielokrotnie sygnalizowany, próby nadal 
będą podejmowane. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że odbyło się spotkanie z radą projektową dotyczące 
drogi wojewódzkiej 210 w Motarzynie. Przy przebudowie drogi powstaną ścieżki rowerowe. Trzeba 
będzie podjąć trudne decyzje o współfinansowaniu tej inwestycji. Stabilność budżetu pozwoli na to, 
aby za jakieś 2 lata móc współfinansować inwestycję. Raczej szybciej do tego nie dojdzie. 

Ad. 16 
Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski o godzinie 13:05, po wyczerpaniu porządku 

obrad, zakończył sesję Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

 

Protokołowała: 
Emilia Konopka 
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